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Svar på spørgsmål fra Troels Lund Poulsen (V) og Heidi Bank (V) stillet den 27. sep-

tember 2022. 

Aktstykke 380 - Spørgsmål nr. 7: 

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af aktstykke 380 – samrådsspørgsmål A 

den 27. september i fortrolig form oversende de henvendelser, som ministeriet har 

modtaget fra interesserede ansøgere?” 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at jeg har holdt to møder med Frederiksberg Kommune henholdsvis 

den 4. maj 2022 og 25. august 2022, og at jeg i den forbindelse har fået oplyst, at Fre-

deriksberg Boligfond er interesseret i at sælge tre ejendomme til en almen boligorgani-

sation med henblik på omdannelse til almene boliger. 

Desuden har ministeriet modtaget en henvendelse fra Engel & Völkers Commercial /v 

erhvervsmægler Christopher Bendixen vedrørende omdannelse af to andelsboligfor-

eninger/ejendomme beliggende i henholdsvis Lyngby og Brønshøj. 

Jeg kan i den forbindelse generelt oplyse, at omdannelse af en andelsboligforening til 

almene boliger sker ved, at andelsboligforeningen opløser sig selv og sælger sin ejen-

dom til en almen boligorganisation. Andelshaverne kan herefter blive boende som al-

mene lejere, og lejen vil skulle fastlægges som led i salget på grundlag af regler i al-

menboliglovgivningen.  

  

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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